
Betreft: Burgerinitiatief - voorstel verwijderen bussluis Amazonedreef  
 
Utrecht,  januari 2018 
 
Geachte Gemeenteraad, 
 
Bij deze wil ik jullie namens de wijkbewoners van Overvecht, buurtbewoners en ondergetekenden 
het volgende verzoeken. Wij als Overvechters en met name buurtbewoners en andere omliggenden, 
willen jullie verzoeken om ons te helpen en ons verzoek in te willigen. Het gaat om een bussluis op de 
Amazonedreef ter hoogte van Paranadreef (bij Zwembad de Kwakel) die wij ten zeerste graag 
verwijderd willen hebben zodat auto verkeer ook toegestaan is via deze weg.  
 
Wijkbewoners, buurtbewoners en winkelcentrum De Klop zijn dit al jaren zat maar hebben nooit 
actie ondernomen omdat niemand het initiatief nam. Daarom heb ik het initiatief genomen om het 
voortouw te nemen hierin en wat met de opgekropte emoties van de wijkbewoners te doen. 
Als wijkraadslid Overvecht, voel ik mij extra geroepen om deze taak op mij te nemen. 
 
In het najaar van 2017 heb ik mijn verzoek ingediend bij de raadsleden die dit verzoek hebben 
voorgelegd aan de wethouder. Zij heeft op 21 december 2017 een brief gestuurd met de mededeling 
dat het college er niet voor kiest om de bussluis te verwijderen. Om in het kort een reactie te geven 
op de brief die zij mij gestuurd had:  

1. Verkeersveiligheid: Zij erkende dat dit een veel langere route is voor bewoners en ze gaf aan 
dat er maatregelen zijn getroffen voor de Carnegiedreef maar uit waarnemingen, observaties 
en persberichten, gebeuren er nog steeds bijna maandelijks ongelukken.  

2. Wijkeconomie: De wethouder is niet inhoudelijk ingegaan op de argumenten en houdt zich 
vast aan de bewering dat het voldoende bereikbaar is, ondanks de roep van de bewoners en 
de ondernemersvereniging (als het inderdaad voldoende was, dan was er geen behoefte aan 
een betere bereikbaarheid vanuit de bewoners en ondernemers). 

3. Woonplezier: De wethouder spreekt hier van het verbeteren van de leefbaarheid voor het 
zuidelijk deel van Overvecht Noord. Leefbaarheid van wie? Van de bewoners of van het 
college? Wie woont daar in de buurt? De daadwerkelijke overgrote meerderheid van de 
bewoners geven juist aan d.m.v. dit voorstel dat voor hen, de leefbaarheid voor hun buurt 
aanzienlijk verbeterd wordt door het verwijderen van de bussluis.  

U begrijpt dat wij hier niet blij mee zijn en leggen om die reden dit burgerinfinitiefvoorstel aan u voor 
met het verzoek als raad hier een besluit over te nemen.  
 
Wij hopen op jullie hulp, de gemeenteraad en vertegenwoordigers van de bewoners van Utrecht en 
Overvecht. Wij uiten deze zorgen bij jullie omdat jullie de enigste zijn die ons kunnen helpen. 
Weet dat de wijkbewoners van Overvecht en met name de buurtbewoners nooit zullen vergeten wat 
voor goeds jullie dan voor hen gedaan hebben. De bewoners zullen jullie eeuwig dankbaar zijn, iets 
wat mogelijk klein in jullie ogen lijkt, is iets heel groots in de ogen van de bewoners en doet hen weer 
hoop en geloof hebben in de gemeente en laat weer zien dat de gemeente inderdaad wel luistert 
naar haar bewoners. Soms is een simpele kwestie als het verwijderen van een steen voldoende om 
weer liefde en geloof te krijgen van het volk in haar bestuurders. 
 
Daarom vragen wij om een simpele goedkope optie om alleen de bussluis (druppel) weg te halen en 
dat er daardoor een om-en-om regeling ontstaat. Zo ontstaat er juist een remmende factor voor 
verkeer die er snel langs wilt rijden. Daarnaast past het ook heel fijn in het plaatje van de verbouwing 
Amazonedreef om er een 30km-zone van te maken (veiliger verkeer). Niet alleen ontstaat er een 
remfunctie voor automobilisten maar ook dat de bussen daar langs moeten stoppen bij de bushalte 
creërt ook een remfunctie voor automobilisten. Daarmee is er juist een bijdrage aan de vermindering 
van snelheidsovertreders en een veiliger Amazonedreef (en het is heel goedkoop voor de gemeente). 



Vele bewoners die ik heb gesproken zijn vaak teleurgesteld in de politiek en hebben het gevoel dat 
de gemeente hen in de steek heeft gelaten en niks voor bewoners doet (vooral de Overvechter).  
Ik als initiatiefnemer en bewoner wil hen het tegendeel bewijzen en hen weer hoop geven in de 
gemeente en met name de Gemeenteraad. Ik heb hen bij de schouders gepakt, hoop ingesproken en 
aangegeven dat we samen als bewoners de Gemeenteraad om hulp zullen vragen bij deze kwestie.  
Ik wil hen versteld laten staan van jullie kracht en hun eigen kracht als bewoner. Daarmee hen weer 
laten geloven in de kracht van de democratie en dat de bewoners weer kunnen geloven in de lokale 
politiek en dat zij zeker een rol, bijdrage en input mogen hebben in hun eigen stad, wijk en buurt. 
 
Wij hopen dat jullie unaniem als één blok achter de bewoners zullen staan en aan hun roep om hulp 
gehoor zullen geven. Zij zullen weer geloven in jullie en ik ben zelfs van mening dat dit effect zal 
hebben op de participatie en stemgedrag bij de aankomende Gemeenteraadsverkiezingen. 
Laat ons alstublieft de kracht van de Gemeentraad zien en laat ons zien waarom het belangrijk is dat 
wij moeten stemmen en moeten meedoen op 21 maart 2018 bij de Gemeenteraadsverkiezingen. 
 
In afwachting op reactie. 
 
Hoogachtend, 
 
Sofyan al Kandoussi - Wijkraadslid Overvecht, initiatiefnemer en vertegenwoordiger namens 
ondergetekenden en winkelcentrum De Klop 


